
PROTOKÓŁ Nr XXII/08 

z XXII sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 3 lipca 2008r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 

Stan Radnych – 21 
Obecnych- 17 

 
 
Nieobecni radni : Andrzej Jaszczur, Maria Danuta Kadela, Krzysztof KrzyŜanowski i Marek Ogrodziński. 

 
 

Godzina rozpocz ęcia: 10:01. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji.  

3. Odpowiedzi na pytania z poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta na 2008r.   

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  obszaru 

„Koszalińska -1” w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie  ustalenia zasad i trybu sprzedaŜy lokali mieszkalnych stanowiących własność miasta 

Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie wniesienia do ZGM TBS sp. z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego /aportu/ w formie 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

10. Uchwała w sprawie  nabycia w drodze darowizny przez Miasto Szczecinek od Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości przy ul. Mierosławskiego w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia nieruchomości w drodze przetargu. 

12. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 

13. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 

14. Uchwała w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Szczecineckiego przy realizacji zadania 

inwestycyjnego: „Przebudowa układu komunikacyjnego w centrum miasta Szczecinek /ulice: Podwale, 

Ogrodowa, Jana Pawła II/”. 

15. Uchwała w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego: „Budowa hali widowiskowo – sportowej wraz 

ze stadionem lekkoatletycznym i bursą”. 

16. Uchwała w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego „Poprawa układu komunikacyjnego miasta 

Szczecinek.” 

17. Uchwała w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku.  

18. Uchwała w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 

zaszeregowania oraz zatwierdzenia wartości jednego punktu dla pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczecinku.  
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19. Uchwała w sprawie zmiany uchwały powołującej  Radę Muzeum Regionalnego w Szczecinku. 

20. Informacja o Konkursie „Samorządowy Lider Zarządzania 2008r Usługi techniczne w dziedzinie transportu”. 

21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

22. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

23. Wnioski i zapytania Radnych. 

24. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 1.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 

proponując wprowadzenie do porządku obrad, jako nowy punkt 5: 

− projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Wójta Gminy Szczecinek do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie na bezczynność Rady Miasta Szczecinek, 

− projekt uchwały został wcześniej zaopiniowany przez Komisję Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego. 

 

PowyŜszy projekt uchwały został przez Radę Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” wprowadzony do porządku 

obrad, który po tej zmianie przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Odpowiedzi na pytania z poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  

5. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Wójta Gminy Szczecinek do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Szczecinie na bezczynność Rady Miasta Szczecinek, 

6. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta na 2008r.   

7. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Koszalińska -1” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie  ustalenia zasad i trybu sprzedaŜy lokali mieszkalnych stanowiących własność miasta 

Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie wniesienia do ZGM TBS sp. z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego /aportu/ w formie 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

11. Uchwała w sprawie nabycia w drodze darowizny przez Miasto Szczecinek od Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości przy ul. Mierosławskiego w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia nieruchomości w drodze przetargu. 

13. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 

14. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 

15. Uchwała w sprawie  przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Szczecineckiego przy realizacji zadania 

inwestycyjnego: „Przebudowa układu komunikacyjnego w centrum miasta Szczecinek /ulice: Podwale, 

Ogrodowa, Jana Pawła II/”. 

16. Uchwała w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego: „Budowa hali widowiskowo – sportowej wraz 

ze stadionem lekkoatletycznym i bursą”. 
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17. Uchwała w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego „Poprawa układu komunikacyjnego miasta 

Szczecinek.” 

18. Uchwała w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

19. Uchwała w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 

zaszeregowania oraz zatwierdzenia wartości jednego punktu dla pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczecinku. 

20. Uchwała w sprawie zmiany uchwały powołującej  Radę Muzeum Regionalnego w Szczecinku. 

21. Informacja o Konkursie „Samorządowy Lider Zarządzania 2008r Usługi techniczne w dziedzinie transportu”. 

22. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

23. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

24. Wnioski i zapytania Radnych. 

25. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2.   

Protokół  z XXI sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty  jednogłośnie 17 głosami „za”. 

 
Ad.3.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytania zadane przez radnych na poprzedniej sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− wyjaśnił, Ŝe radny Wojciech Knapik na część pytań otrzymał odpowiedź na piśmie, 

− w odpowiedzi na pytania związane z likwidacją przedszkola prywatnego przy ul. Klasztornej odczytał pismo 

Urzędu Marszałkowskiego w tej sprawie oraz pismo Urzędu Miasta wystosowane w poruszanej kwestii do 

właściciela prowadzącego przedszkole, 

− obiekt, w którym prowadzone jest przedszkole jest własnością Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Zachodniopomorskiego,  

− Pan Frydrych prowadzący przedszkole korzysta obecnie z obiektu bezumownie,  

− sąd wcześniej zobowiązał go do opuszczenia zajmowanej nieruchomości i wydanie jej właścicielowi, 

− termin opuszczenia obiektu na prośbę zainteresowanego był juŜ kilkakrotnie przedłuŜany, ostatecznie Pan 

Frydrych został wezwany do dobrowolnego wydania nieruchomości najpóźniej do 30 czerwca 2008r., 

− Urząd Miasta zwrócił się do Pana Frydrycha z prośbą o wyjaśnienie, czy i gdzie będzie prowadzone to 

przedszkole po 30 czerwca 2008r., 

− odpowiedzi na razie nie ma, ale termin jej udzielenia jeszcze nie minął, 

− jeśli odpowiedź nie wpłynie w terminie, albo będzie ona niesatysfakcjonująca, moŜe to skutkować 

wykreśleniem przedszkola z ewidencji placówek oświatowych i koniecznością zaprzestania tej działalności 

przez Pana Frydrycha, 

− inne przedszkola w Szczecinku są przygotowane na przyjęcie dzieci z likwidowanego przedszkola przy 

ul. Klasztornej, 

− w trakcie kontroli prowadzonej przez Urząd Miasta okazało się, Ŝe przedszkola niepubliczne przyjmują dzieci 

poniŜej 3 roku Ŝycia, a zgodnie z ustawą o systemie oświaty, na dzieci w tym wieku dopłata nie przysługuje, 
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− Miasto nie moŜe więc dalej dopłacać do przedszkolaków, którzy nie ukończyli 3 roku Ŝycia, co oznacza, Ŝe 

przedszkola chcąc nadal przyjmować takie dzieci, będą musiały pobierać od rodziców pełną odpłatność 

w granicach ok. 500 zł miesięcznie, 

− w praktyce spowoduje to mniejszy nabór dzieci w tej grupie wiekowej i tym samym więcej miejsc dla dzieci 

starszych, 

− Miasto wraz z Powiatem zwróciło się do Urzędu Marszałkowskiego o skomunalizowanie obiektu przy 

ul. Klasztornej, w którym obecnie bezumownie prowadzone jest przedszkole prywatne, 

− jeśli do takiej komunalizacji dojdzie, zostanie przeprowadzony przetarg na prowadzenie przedszkola w tym 

obiekcie. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− stwierdził, Ŝe odpowiedź udzielona przez Burmistrza jest satysfakcjonująca. 

 

Ad.4.  

Nie zgłoszono wniosków ani pytań w imieniu mieszkańców Osiedla Pilska-Raciborki. 

 

Ad.5.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał treść uchwały oraz jej uzasadnienie, 

− zaprosił radnych do dyskusji nad tym projektem. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Legislacji, Prawa i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zgodził się z treścią proponowanej uchwały zapowiadając, Ŝe będzie głosował za jej podjęciem, 

− zastrzegł, Ŝe jego zdaniem uchwała w sprawie poszerzenia granic miasta powinna być poprzedzona 

konsultacjami społecznymi, 

− nie powinno być tak, Ŝe gmina silniejsza narzuca gminie słabszej nieakceptowane rozwiązania. 

  

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− to ustawa określa kolejność postępowania i stosowną procedurę w tego typu sprawach, 

− zgodnie z ustawą wpierw podejmuje się uchwałę intencyjną, a dopiero potem opracowuje dane 

i przeprowadza kampanię informacyjną oraz konsultacje, 

− działania zmierzające do poszerzenia granic Szczecinka nie są prowadzone ani „na siłę” ani wbrew prawu. 

 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− polityka na tym polega, Ŝe ten kto ma siłę powinien ją stosować nie naruszając prawa, 

− Miasto nie powinno pozbawiać się moŜliwości realizowania zamierzeń swojego rozwoju i rozwoju jego 

mieszkańców, 
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− ostateczną decyzję w omawianej sprawie i tak podejmie rząd.  

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/220/08 

w sprawie odpowiedzi na skarg ę wniesion ą przez Wójta Gminy Szczecinek do Wojewódzkiego S ądu 

Administracyjnego w Szczecinie na bezczynno ść Rady Miasta Szczecinek. 

 

Salę obrad opuścił radny Wiesław Drewnowski. 

 

Ad.6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− materiały na sesję zostały wysłane z wyprzedzeniem, 

− w międzyczasie Wojewoda wprowadził dotacje dla Miasta Szczecinek, przez co uległ zwiększeniu o kwotę 

dotacji plan budŜetu na 2008r., 

− treść uchwały nie ulega zmianie, zmieniają się jedynie kwoty, 

− po stronie dochodów pierwotnie w uchwale proponowano kwotę 100.241.925,06 zł, po uwzględnieniu dotacji 

będzie to kwota 100.279.875,06 zł, 

− po stronie wydatków proponowano pierwotnie kwotę 125.041.925,06 zł, po uwzględnieniu dotacji będzie to 

kwota 125.079.875,06 zł, 

− uzasadnienie projektu uchwały pozostaje bez zmian. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− na czym ma polegać program „SZANSA”? 

 

Marta Niewczas Kierownik MOPS: 

− chodzi o dotację ze środków unijnych na program aktywizacji społeczno-zawodowej adresowany do 40 

osób. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. W głosowaniu 

wzięło udział 16 radnych. Podczas głosowania na sali obrad nie było radnego Wiesława Drewnowskiego. 

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/221/08 
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w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2008r. 

 

Ad.7.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przed sesją radni otrzymali w ramach uzupełnienia dokumentów załącznik nr 3 do proponowanej uchwały, 

zawierający rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do planu, 

− termin wnoszenia tych uwag upłynął dopiero 30 czerwca b.r., dlatego dopiero teraz radni otrzymali w/w 

załącznik, 

− Ŝadne uwagi w wyznaczonym terminie nie wpłynęły. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. W głosowaniu 

wzięło udział 16 radnych. Podczas głosowania na sali obrad nie było radnego Wiesława Drewnowskiego. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/222/08 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagos podarowania przestrzennego obszaru 

„Koszali ńska-1” w Szczecinku. 

  

Ad.8.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 3 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw”. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− podczas opiniowania był przeciw projektowi uchwały, 

− obniŜanie bonifikaty przy wykupie mieszkań jest niesłuszne, przeciwnie - bonifikata powinna zostać 

zwiększona. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− wszystkie kwestie związane z nowymi proponowanymi zasadami sprzedaŜy mieszkań komunalnych były 

wcześniej omawiane i wyjaśniane na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta, 

− gdyby radny Kabat w posiedzeniu tym uczestniczył, miałby szerszą wiedzę na temat proponowanych 

rozwiązań,  
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− chodzi o ujednolicenie zasad sprzedaŜy mieszkań pozostających jeszcze w gestii Miasta oraz będących juŜ 

w dyspozycji ZGM TBS sp. z o.o., 

− bonifikata to nie nagroda, ale zachęcenie do wykupywania lokali, które ZGM i Miasto chcą sprzedać. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− jak reagują najemcy na zapowiedzi zmiany zasad sprzedaŜy mieszkań? 

 

Jolanta Jabło ńska ZGM TBS sp. z o.o.: 

− wnioski w sprawie wykupu lokali wpływają na bieŜąco, 

− wnioski, które zostaną złoŜone do końca 2008r. będą załatwiane na dotychczasowych zasadach, tzn. 

z zastosowaniem dotychczasowej bonifikaty. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− wśród uchwał podejmowanych na dzisiejszej sesji jest jedna dotycząca zgody na sprzedaŜ 39 mieszkań na 

rzecz najemców, 

− bonifikata nie moŜe być zbyt niska, poniewaŜ ludzie nie powinni kupować czegoś, czego nie będzie stać ich 

później utrzymywać. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− były obietnice rozdzielenia ZGM i TBS, a zamiast tego dodatkowo utworzono brygadę remontową przy ZGM. 

 

Jolanta Jabło ńska ZGM TBS sp. z o.o.: 

− grupa remontowa sama na siebie zarabia. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w poprzedniej kadencji radni otrzymywali sprawozdania z działalności spółki, z których wynikała sytuacja tej 

spółki, 

− w tej kadencji padają tylko słowa, a sprawozdań nie ma, 

− Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości i Szczecineckiej Wspólnoty Samorządowej wstrzyma się od 

głosowania przy podejmowaniu uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− nie prawda, Ŝe nie ma sprawozdań, 

− są, ale w pewnym zakresie, 

− kaŜdy radny moŜe zapoznać się osobiście z wynikami kaŜdej spółki bezpośrednio w ich siedzibach. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. W głosowaniu 

wzięło udział 16 radnych. Podczas głosowania na sali obrad nie było radnego Wiesława Drewnowskiego. 

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta 12 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła: 
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Uchwał ę Nr XXII/223/08 

w sprawie ustalenia zasad i trybu sprzeda Ŝy lokali mieszkalnych stanowi ących  

własno ść Miasta Szczecinek. 

  

Ad.9.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy w załącznikach nr 1 i 2 podane są wartości rynkowe czy księgowe? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− chodzi o wartości księgowe. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Podczas głosowania na sali obrad nie było radnego Wiesława 

Drewnowskiego. 

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/224/08 

w sprawie wniesienia do ZGM TBS sp. z o.o. w Szczec inku wkładu rzeczowego /aportu/ w formie 

nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Na salę obrad powrócił radny Wiesław Drewnowski. 

 

Ad.10.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/225/08 

w sprawie  zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.11.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− odczytał uzasadnienie projektu uchwały, 

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/226/08 

w sprawie  nabycia w drodze darowizny przez Miasto Szczecinek od Skarbu Pa ństwa prawa 

własno ści nieruchomo ści przy ul. Mierosławskiego w Szczecinku. 

 

Ad.12.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− chodzi o pawilon przy rogu ulic Reja i Winnicznej, 

− przepisy stanowią, Ŝe w przypadku, gdy umowa dzierŜawy zawarta jest na co najmniej 10 lat, to dzierŜawca 

moŜe wykupić nieruchomość na własność, 

− dzierŜawcy sąsiednich pawilonów wykupili zajmowane lokale wcześniej, 

− jeden z nich nie miał prawdopodobnie wystarczających środków i tego nie uczynił,  

− teraz chciałby podobnie jak pozostali wykupić dzierŜawioną nieruchomość, ale okazało się, Ŝe umowa nie 

jest zawarta na 10 lat, a chyba przez pomyłkę jedynie na 9 lat i 7 miesięcy, 

− intencją ówczesnej Rady Miasta było, aby kaŜdy z dzierŜawców zajmujących w/w pawilony mógł wykupić 

uŜytkowane lokale,  

− proponowana uchwała jest niezbędna, aby to zrealizować, 

− kolejnym niezbędnym krokiem będzie następna proponowana uchwała w sprawie zgody na wydzierŜawienie 

w/w nieruchomości na 10 lat, co umoŜliwi dzierŜawcy ubieganie się jej wykupienie na własność. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/227/08 

w sprawie  zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia nieruchomo ści w drodze przetargu. 

Ad.13.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały dotyczący wydzierŜawienia nieruchomości przy ul. Reja w Szczecinku, 

− otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/228/08 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści. 

 

Ad.14.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały dotyczący wydzierŜawienia nieruchomości przy ul. Słowiańskiej w Szczecinku,  

− otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/229/08 

w sprawie  wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści. 

Ad.15.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał treść uzasadnienia projektu uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 



- 11 - 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− pozytywnie zaopiniowane zostały przez Komisję dwa kolejne projekty uchwał, wskazanych w pkt 16 i pkt 17 

porządku obrad. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− tytuł moŜe sugerować, Ŝe jakieś zadanie będzie musiał wykonać Powiat, 

− w istocie chodzi o to, Ŝe inwestycja miejska wkracza na teren naleŜący do powiatu, 

− montaŜ finansowy inwestycji będzie dopiero uzgadniany. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

Salę obrad opuścił radny Andrzej Sochaj. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXII/230/08  

w sprawie przej ęcia zadań z zakresu wła ściwo ści Powiatu Szczecineckiego przy realizacji zadania 

inwestycyjnego: „Przebudowa układu komunikacyjnego w centrum miasta Szczecinek /ulice: 

Podwale, Ogrodowa, Jana Pawła II/”. 

 

Na salę obrad powrócił radny Andrzej Sochaj. 

 

Ad.16.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję, 

− przypomniał, Ŝe projekt uchwały pozytywnie został zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego 

i Samorządności, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę nr XXII/231/08 

w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjneg o: „Budowa hali widowiskowo-sportowej 

wraz ze stadionem lekkoatletycznym i burs ą”. 

 

Ad.17.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję, 

− przypomniał, Ŝe projekt uchwały pozytywnie został zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego 

i Samorządności, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:   
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Uchwał ę nr XXII/232/08 

w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjneg o: „Poprawa układu komunikacyjnego  

miasta Szczecinek”. 

 

O godz. 11:25 Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15-minutową przerwę w obradach. Obrady zostały 

wznowione o godz. 11:40. 

 

Sesję za zgodą Przewodniczącego Rady Miasta opuścił radny Jerzy Kania. W dalszej części obrad brało udział 

16 radnych. 

 

Ad.18.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXII/233/08 

w sprawie Statutu Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku . 

 

Ad.19.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− podczas posiedzenia Komisji pojawiła się wątpliwość, czy w budŜecie tegorocznym są środki na podwyŜkę 

wynagrodzeń dla pracowników MOPS? 

 

Marta Niewczas Kierownik MOPS: 

− samo podjęcie uchwały nie generuje jeszcze środków na podwyŜki, 
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− decyzję w tej kwestii podejmuje Kierownik MOPS, jeŜeli podwyŜka byłaby przewidziana w budŜecie, 

− w tym roku nie była ujęta w planie, dlatego nastąpi to dopiero w roku następnym, 

− wartość jednego punktu stanowiącego podstawę obliczania stawek wynagrodzeń wynosi dotychczas 4,00zł, 

po zmianie będzie to 5,00 zł, 

− najniŜsze wynagrodzenie zasadnicze pracowników MOPS według kategorii zaszeregowania wynosi obecnie 

550,00 zł, po zmianie będzie to 800,00 zł. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXII/234/08 

w sprawie ustalenia najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej katego rii zaszeregowania 

oraz zatwierdzenia warto ści najni Ŝszego punktu dla pracowników  

Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

 
Ad.20.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję, 

− zapytał, czy p. Fijałkowski wyraził zgodę na kandydowanie do Rady Muzeum. 

 

Jerzy Dud ź Dyrektor Muzeum: 

− jest pisemna zgoda kandydata. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie, 

− Komisja sugeruje, by w przyszłości powiększyć Radę Muzeum o przedstawiciela Rady Miasta. 

 

Jerzy Dud ź Dyrektor Muzeum: 

− zwiększenie liczby członków Rady Muzeum wymagałoby zmiany Statutu Muzeum, a ten wymaga uzgodnień 

z Ministrem, 

− jeśli gremium będzie zbyt liczne, to jego praca będzie utrudniona, 

− naleŜy poprzestać na składzie 7-osobowym. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w imieniu Rady Miasta podziękował Panu Jerzemu Gasiulowi za dotychczasową pracę w Radzie Muzeum,  

− zaŜartował, Ŝe sugestia Dyrektora Muzeum odnośnie zbyt licznego gremium, nie dotyczy chyba Rady 

Miasta, 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 
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Uchwał ę Nr XXII/235/08 

w sprawie zmiany uchwały powołuj ącej rad ę Muzeum Regionalnego w Szczecinku. 

 

Ad.21. Informacja o Konkursie „Samorz ądowy Lider Zarz ądzania 2008r. Usługi techniczne w dziedzinie 

transportu” - prezentacja multimedialna. 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− uzupełniając prezentację multimedialną wyjaśnił, Ŝe organizatorem Konkursu był Senat RP wspólnie ze 

Związkiem Miast, Gmin i Powiatów, 

− projekt został zgłoszony przez Komunikację Miejską sp. z o.o. w Szczecinku i to ta spółka zajęła I miejsce 

w dziedzinie „Transport” za nowatorskie rozwiązania w zakresie transportu wodnego na wodach 

śródlądowych,  

− chodzi o pomysł na tramwaj wodny jako rodzaj środka komunikacji miejskiej. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− złoŜył Burmistrzowi i Dyrektorowi spółki gratulacje za upór i determinację w realizacji pomysłu, Ŝycząc 

podwojenia ilości tego typu jednostek pływających. 

 

Ad. 22. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zapytał o uwagi do sprawozdania. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w pkt 8 sprawozdania mowa jest o uwzględnieniu robót dodatkowych przy budowie kortów tenisowych, 

− jakie czynności prawne podjęto, by wdroŜyć w Ŝycie tę decyzję?, 

− jakie są koszty dodatkowe? 

 

Anna Mista Kierownik Ref. TI: 

− jedną z przyczyn robót dodatkowych były warunki gruntowe, 

− na wykonanie tych dodatkowych robót została zawarta umowa, 

− dane dotyczące dodatkowych kosztów mogą zostać przygotowane. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił o przygotowanie na piśmie pełnej odpowiedzi na pytanie radnego Matuszaka. 

 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− w uzupełnieniu sprawozdania poinformował o opinii w sprawie przycinki drzew na ternie Szczecinka,  

− przeprowadzona przez Miasto przycinka nie budzi zastrzeŜeń specjalistów, 

− uwagi były do przycinki  prowadzonej przez spółdzielnię mieszkaniową, która otrzyma odpis tej opinii, 

− opinia jest teŜ dostępna w Referacie TI Urzędu Miasta Szczecinek. 
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Ad. 23. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od  27 maja do 02 czerwca 

2008r. W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma: 

− pismo Komitetu Rodzicielskiego przy Przedszkolu Prywatnym w Szczecinku przy ul. Klasztornej adresowane 

do Marszałka Województwa, skierowane do wiadomości Rady Miasta Szczecinek, zawierające apel, by w/w 

placówka oświatowa nie została zlikwidowana, 

− w sprawie przydziału mieszkań wpłynęło 11 wniosków, które zostały skierowane do Komisji Problemów 

Społecznych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał  prośbę p. Wiesławy Ciszewskiej w sprawie miejsc parkingowych dla pojazdów słuŜby zdrowia, 

z którą radni zapoznali się na poprzedniej sesji, 

− odczytał propozycję treści odpowiedzi na w/w prośbę, zaproponowanej przez Komisje Prawa, Legislacji 

i Porządku Publicznego. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” poparła zaproponowaną treść odpowiedzi na 

prośbę Pani Wiesławy Ciszewskiej. Tekst odpowiedzi stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 24. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał radnym o moŜliwości przedstawienia pytań i wniosków na przygotowanych formularzach, 

zachęcając radnych do korzystania z tych formularzy. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− na jakim etapie przygotowań do przeniesienia drzew jest obecnie inwestycja związana z przebudową 

obiektu, w którym mieści się sklep CCC przy ul. Bohaterów Warszawy w Szczecinku? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− prezes spółki, która jest inwestorem wskazał biegłego, który wyda opinię, czy drzewa moŜna przesadzić, 

− Miasto wyraziło zgodę na tego biegłego, 

− klon jest chory i chyba nie uda się go uratować, 

− natomiast dąb najprawdopodobniej pozostanie na swoim miejscu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− jaka jest wartość brutto i netto inwestycji ZGM TBS sp. z o.o. „Budowa budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych w Szczecinku”? 

− jaka jest wartość brutto i netto inwestycji Miasta „Wyciąg do nart wodnych” na dzień dzisiejszy?. 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− na jakim obecnie etapie znajduje się inwestycja „budowa lokali socjalnych” i kiedy zostanie ona ukończona? 
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− na jakim obecnie etapie znajduje się inwestycja „budowa domu dla bezdomnych” i kiedy zostanie ona 

ukończona? 

− kiedy zostanie zakończona inwestycja „wyciąg do nart wodnych” i ile ostatecznie będzie ona Miasto 

kosztowała? 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− umowa przewiduje oddanie wyciągu do nart wodnych do uŜytku najpóźniej 15 lipca br., 

− po tym terminie będą naliczane kary umowne, 

− trudno teŜ przewidzieć jak długo potrwają procedury związane z odbiorem wyciągu, poniewaŜ zaleŜy to od 

róŜnych instytucji. 

 

Anna Mista Kierownik Ref. TI: 

− przewidywany termin zakończenia budowy domu dla bezdomnych to koniec lipca, 

− termin zakończenia budowy lokali socjalnych przewiduje się na koniec października br., 

− odpowiedź w sprawie wartości inwestycji brutto i netto zostanie radnemu udzielona na piśmie. 

 

Ad. 25.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 12:15 zamknął XXII sesję Rady 

Miasta Szczecinek, Ŝycząc radnym udanych wakacji i dobrego wypoczynku. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


